
 

 

Zápis z jednání 
Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 

č. 5/2020 konaného dne 4. června 2020 
 
Přítomni: 

1. Jiří Maděra 8. Roman Fabeš 

2. Věra Lacinová Vítková 9. Radek Pátek 

3. Bohumil Kovanda 10. Lukáš Bičík 

4. Bohumila Kobrlová (předsedkyně) 11. Lenka Vytisková 

5. Eva Šimečková 12. Josef Matula 

6. Roman Křivánek 13. Kamil Ubr (tajemník) 

7. Jaroslav Ptáček  
 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Stanislav Máca 3. Josef Herbrych (místopředseda) 

2. Pavel Švec  
 
Hosté: 

1. Jana Fialová (radní Kraje Vysočina) 
 

Program jednání: 

1. Zahájení jednání; 

2. Schválení programu a zápisu; 

3. Informace o bodech projednaných v radě kraje; 

4. Projednání Pravidel pro přijímací řízení v roce 2021; 

5. Diskuse o spolupráci Kraje Vysočina a firem v regionu na zajištění vzdělávání ve vybraných 

oborech; 

6. Diskuze a různé; 

7. Závěr. 

 
1. Zahájení jednání 

Bohumila Kobrlová, předsedkyně Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva 
Kraje Vysočina (dále jen „VVVZ“) přivítala všechny přítomné a zahájila jednání. Dle počtu 
přítomných členů konstatovala, že je výbor usnášeníschopný. 
 
 

2. Schválení programu a zápisu 
Předsedkyně přednesla návrh programu jednání, který byl 8 hlasy schválen. K zápisu č. 4/2020 
nebyly vzneseny žádné připomínky a byl 8 hlasy schválen. 
 
Na zasedání se dostavili členové výboru Roman Křivánek a Věra Lacinová Vítková. 
  
 

3. Informace o bodech projednaných v radě kraje 
Členové výboru obdrželi s předstihem informace o materiálech odboru školství, mládeže a sportu 
projednávaných na zasedáních Rady Kraje Vysočina č. 16/2020 – 18/2020, v období 19. 5. - 2. 6. 
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2020. Podrobnější informace o projednávaných materiálech lze získat zde: https://www.kr-
vysocina.cz/2020/ds-304339/p1=105019.  
 
Na základě dotazů členů výboru Jana Fialová stručně okomentovala tyto body:  

- Jmenování ředitelky/ředitele Obchodní akademie Dr. Albína Bráfa, Hotelové školy 
a Jazykové školy s právem státní jazykové zkoušky Třebíč; 

- Jmenování ředitelky/ředitele Střední školy řemesel a služeb Moravské Budějovice; 
- Jmenování ředitelky/ředitele Gymnázia Otokara Březiny a Střední odborné školy Telč; 
- Převod části vzdělávací činnosti Základní školy Pelhřimov, Komenského 1326 - pracoviště 

Humpolec, Husova 391 – návrh na provedení rozpočtového opatření na kapitole Školství, 
mládeže a sportu; 

- Návrh na provedení rozpočtového opatření na kapitole Školství, mládeže a sportu – 
poskytnutí dotace městu Ledeč nad Sázavou. 

 
Na zasedání se dostavil člen výboru Jaroslav Ptáček. 
 
Usnesení 07/05/2020/VVVZ 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
bere na vědomí 
informace dle materiálů projednávaných v Radě Kraje Vysočina. 
Usnesení bylo přijato 11 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

4. Projednání Pravidel pro přijímací řízení v roce 2021 
Členové výboru obdrželi s předstihem podkladový materiál. 
 
Kamil Ubr sdělil, že pravidla navazují na pravidla pro přijímací řízení v předchozích letech 
a vychází z Dlouhodobého záměru vzdělávání a rozvoje vzdělávací soustavy Kraje Vysočina 2020. 
Cílem je zejména udržení rovnováhy mezi učebními a studijními obory. Konkrétní pravidla jsou 
součástí podkladového materiálu. 
 
Na zasedání se dostavil člen výboru Lukáš Bičík. 
 
Usnesení 08/05/2020/VVVZ 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
bere na vědomí 
pravidla pro přijímací řízení do středních škol v roce 2021. 
Usnesení bylo přijato 12 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

5. Diskuse o spolupráci Kraje Vysočina a firem v regionu na zajištění vzdělávání 
ve vybraných oborech 

Kamil Ubr informoval, že spolupráce s firmami pokračuje tak, jak byla nastavena. Pohovořil 
zejména o realizaci projektu P-Tech zaměřeného na rozvoj kompetencí v oblasti digitálních 
technologií ve středních školách v Kraji Vysočina, prostřednictvím dlouhodobější spolupráce 
s odborníky z firemního a vysokoškolského prostředí. Aktivity probíhají na střední škole za 
spolupráce IBM, Vysoké školy polytechnické Jihlava a firmy Bosch Diesel Jihlava. Připravuje se 
podpis smluv s dalšími 4 školami a k tomu navázanými firmami. Dosavadní výstupy z projektu 
budou představeny na Technickém fóru. 
 
 

6. Diskuze a různé 
V rámci tohoto bodu proběhla diskuse o krajských a okresních kolech postupových soutěží 
a přehlídek pro děti a mládež, problematice pedagogicko-psychologických poraden a metodiků 
primární prevence a možnosti podání inzerátu na Školském portále. 
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Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 10. září 2020 od 10:00 hodin, ve Žďáře nad 
Sázavou. 
 
 

7. Závěr 
Bohumila Kobrlová, předsedkyně VVVZ, poděkovala všem přítomným za účast a ukončila jednání. 
 
 
 
Mgr. et Mgr. Bohumila Kobrlová 
předsedkyně Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
 
 
 
RNDr. Kamil Ubr 
tajemník Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
 
 
Zpracovala a zapsala: Dana Vrábelová dne 8. června 2020. 


